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PinZhen(Dai Loan Max Quality Electric Co;)được thành lập từ năm 1984, là nhà sáng lập ra hai loại điện trở: Điện trởcố 

định màng carbon, điện trở cố định màng kim loại.20 năm qua với yêu cầu của thị trường, PinZhen không ngừng phát 

triển các sản phẩm mới, mở rộng sản xuất, không ngừng cải tiếnkỹ thuật chất lượng sản phẩm, d ịch vụ. Phương châm của 

chúng tôi là đem đến sự hài lòngnhất cho khách hàng.Mẫu mã chủng loại sản phẩm Pinzhen rất phong phú, đa dạng 

Đội ngũ nhân viên PinZhen đều được đào tạo, có kinh nghiệm sản xuất nhiều năm.Dây chuyền sản xuất với những công 

nghệ đầu ngành, rất nhiều khách hàng của Pinzhen là những công ty điện tử hàng đầu đã đánh giá rất cao chất lượng sản 

phẩm của chúng tôi. 

Đặc biệt, chúng tôi có những sản phẩm điện t rở hiếm, có t ính cạnh tranh cao, có thể đáp ứng tất cả các yêu cầu của khách 

hàng. 

PinZhen đã cho ra đời điện trở cao áp men thủy tinh, điện trở điện áp cao có phạm vi kháng cao,TCR ch ính xác và thấp 

nhất, trở thành nhà sáng chế số ít trên thế giới sản xuất điện trở men thủy tinh với độ chính xác lên tới 1%, TCR 

100ppm/℃. 

Năm 2011,PinZhen nghiên cứu và phát triển máy cắt laser quang, đây là sự đột phá trong công nghệ siêu chính xác.Máy 

dễ dàng lắp đặt, độ chính xác cao, ch i phí thấp. 

Chi tiếtcác sản phẩm, mời tham khảo Website:http://www.maxquality.com.tw 
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Max Quality Electric Co; Ltd 

establish since 1984 in Taiwan, as a leader with Carbon Film Fixed Resistor and Metal Film Fixed Resistor passive 

components. To accommodate market demand, the Max Quality Electric Co; Ltd has continuously develop new products 

and expanding our production lines for twenty years, continual technology improvement, and quality, p rompt service, 

competitive price and problem solving. Our commitment is to achieve total customer satisfaction .Now the Max Quality 

Electric Co; Ltd has lots different kind of resistor, include Metal Oxide Film Fixed Resistor , Wire Wound Resistor , 

Metal Glazed Resistor and different kind of color resistor, at high power resistor Max Quality Electric Co; Ltd have 

Cement Resistor , Gold Aluminum Housed Resistor , Power Wire Wound Resistor . Max Quality Electric Co; Ltd 

employees have all been fully trained and they all have years of on side experience. The production lines incorporate 

industry-leading technology and many leading electronics companies have rated the quality of our products highly. 

Especially we are very competit ive in some particu lar, rare, Part ial regulation components. We are able to fulfill 

customer's needs in requirements. No matter what your company's need is, Max Quality Electric Co; Ltd believes we can 

help you produce the finest resistor. Max Quality Electric Co; Ltd developed innovative technology, combin ing the 

technical advantages of thick film processes and low cost of processes to develop unique Precision Resistor, developed 

an excellent and unique characteristics of the metal g lazed resistor, high voltage resistance, has the most wid e resistance 

range, the most precise and lowest TCR, become the world's few the metal glazed resistor manufacturing tolerances 

down to 1% tolerance and TCR's down to 100 ppm.  

Own research and development of fiber laser cutting machine in 2011, breakthrough s in ultra-precision technology, this 

machine is easy to install, no cooling system, high accuracy, suitable for all types of machine replacement, the attractive 

point is the low cost. 

http://www.maxquality.com.tw 
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公司介紹 

品真電工股份有限公司(Taiwan Max Quality Electric Co;)自 1984 年以來，建立碳膜固定電阻和金屬膜固定電阻被

動元件的製造商。二十多年為了適應市場需求，品真電工股份有限公司不斷開發新產品，擴大生產線，持續的技

術改進和提高品質，及時的服務，有競爭力的價格，並解決問題，實現顧客完全滿意是我們的承諾。現在的品真

以發展許多不同類型的電阻，在色碼電阻類別包括氧化金屬膜、繞線固、金屬釉高壓電阻等等，在高功率電阻包

含水泥、黃金鋁殼、功率線繞電阻、等等各式各樣的電阻。  

品真電工股份有限公司的員工都得到充分的訓練和他們都有多年的現場經驗。生產線採用了業界領先的技術，許

多的電子公司高度的給予我們產品的高品質。  

特別是一些，特別是罕見的、特製的電阻我們非常具有競爭力。我們能夠滿足需求的客戶的需求，無論貴公司的

需求是什麼，品真電工股份有限公司都可以幫你產生最高品質的電阻。  

品真電工股份有限公司使用厚膜制程的成本優勢，高精密的切割技術，開發出特性極佳且獨特的玻璃釉高壓電阻，

耐超高電壓電阻，擁有最寬廣的阻值範圍、最精密及最低的 TCR，成為全球少數玻璃釉高壓電阻精度可達 1%、 

TCR 100ppm/℃的製造商。  

2011 年自行研發光纖雷射切割機，將超精密之技術突破，此機台安裝容易，無須冷卻系統，精准度高，適用各類

型機台更換，價格便宜之特色。  

公司網站 http://www.maxquality.com.tw 
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